
Raadsfractie VSP

Motie stopzetten procedure bouw Croix de Bourgogne/dependances.

De raad van de gemeente Valkenburg a/d Geul in vergadering bijeen op 6 juli 2020.

Overwegende dat:
Dat er maar zeer weinig draagvlak is bij onze inwoners m.b.t. het herbouwen van Hotel Croix 
de Bourgogne en 2 dependances op het Th. Dorrenplein in Valkenburg.

Constateert dat:
 Het Th. Dorrenplein nu een mooi plein is, dus koester deze pleinfunctie. Dit heeft zich 

nu toch wel bewezen tijdens deze coronacrisis waar wij ons nu in bevinden.
 Dat Croix de Bourgogne geen dependance wordt van Jezuïeten klooster Boslust (wat 

voorheen wel het uitgangspunt en de bedoeling was).
 Dat mensen liever zien dat de Kei weer zoals voorheen een prominente plek krijgt op 

het Th. Dorrenplein.
 Dat je zo’n mooi plein zoals het Th. Dorrenplein nu geworden is niet helemaal moet 

gaan volbouwen, waardoor ook het mooie uitzicht totaal om zeep wordt geholpen.
 Dat men naar Heerlens voorbeeld een mooie muurschilderij kan aanbrengen tegen de 

lelijke gevel kop Dr. Erensflat met typische Valkenburgse onderwerpen zoals 
blokbrekers (mergel) en/of de bokkenrijders.

 Dat er weer structureel een kiosk geplaatst wordt op het Th. Dorrenplein, zodat vooral 
lokale (muziek)verenigingen zoals in het verleden weer een stukje gezelligheid 
terugbrengen op het Th. Dorrenplein.

 Dat we al zo’n 3 jaar verder zijn dat de opening van Hotel Croix de Bourgogne en           
2 dependances in feite al had moeten plaatsvinden, terwijl er in feite nog geen enkel 
vooruitzicht bestaat wanneer de schop de grond ingaat. Het wordt telkens weer op de 
lange baan geschoven.

 Dat er weer sprake zal zijn van een bouwput, waar in feite niemand op zit te wachten.
 Er geen enkele toegevoegde waarde te verwachten valt van zo’n klein Hotel Croix de 

Bourgogne en zijn twee lelijke dependances.

Verzoekt:
De raad kennis te nemen van de bovengenoemde constatering en deze te onderschrijven en 
draagt het college van burgemeester en wethouders op: 

Om alles in het werk te stellen dat de herbouw van Hotel Croix de Bourgogne en zijn                    
2 dependances alsnog niet gaat plaatsvinden en hierover op zeer korte termijn met de 
projectontwikkelaar in overleg te treden?

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de raadsfractie van de VSP,

Jef Kleijnen                                                                                         Gertie Silverentand


